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Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Woclawka zwracafir sig z uprzejm4 proSb4 o doposaienie
istniejqcego psiego wybiegu o podfo2u trawiastym znajdujacego siq w Parku na SIODOWIE

w poidetka, dozownik z workami i kosz na psie odchody oraz urzqdzenia do zabawy.

Psi wybieg jest jedynym tego rodzaju wybiegiem o podlo2u trawiastym we Wloctawku. Ze

wzgled.u na podloie trawiaste i miejsce w Parku cieszy siq duiq popularno5ciq. Moina tam
spotkai mieszkadc6w ze swoimi czworonogami z r6inych dzielnic Wfoclawka. Przez caty

okres istnienia wybiegu nie bylo iadnego niebezpiecznego incydentu. Jest to doskonale
miejsce na moiliwoii socjalizowania siq czworonog6w. Jednak wymaga ono doposaienia w
dozownik z workami i kosz na psie odchody, stacjonarne poidelka oraz urzqdzenia do
zabawy. Dostgp do wody zapewnia bezpieczefistwo dla zwierzqt przebywajqrych na

wybiegu. Zamontowanie toru przeszk6d pozwoli na prowadzenie atrakcyjnych zabaw z

pieskami. Nale2y miei na uwadze, 2e wybieg jest usytuowany na terenie Parku i dostqpny
przez caly rok dla wszystkich mieszkaf c6w Wtoclawka.

Z wryrazarn szacunku

4-) q;)a'/^'

'ti aa,3 t, ?i,


